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Résumé : 

La violence est un phénomène général qui a eu droit il ya longtemps,  
elle prévaut toutes les sociétés humaines, elle représente une question 
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historique, ce fut le début d'un conflit entre Caïn et Abel fini que Caïn a tué 
son frère Abel, et depuis cette date les causes et les formes de violence sont 
évolués selon l'évolution des sociétés set des cultures humaines. Ce 
phénomène dangereux et contraire au sens commun, comme  il est contraire 
à l'esprit des enseignements de la loi divine et islamique. la violence 

ource 
unique qui est la religion. Celui-ci, prend dans la dimension symbolique et 

Le sacré, est une forme de croyance 
populaire 
populaires qui  sont souvent violents. 

Abstract : 

The violence is a general phenomenon that was right a long time 
ago, it over rides all human societies, it is a historical question, it was the 
beginning of a conflict between Cain and Abel finished that Cain killed his
brother Abel, and since that date the causes and forms of violence are
evolved according to the evolution of human societies and cultures. This 
dangerous phenomen on and contrary to common sense, as it is contrary to 
the spirit of the teachings of the divine law and Islamic The violence comes 
from different and multiple sources, the sacred, it is a single source that is 
religion. It takes in thes ym bolicand my stical his anchor. 
The sacred is a form of popular belief, it is expressed through religious 
practices, traditional and popular which are often violent. 
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1Claude du bois, Dictionnaire encyclopédique, Larousse, Imp. Jean Didier, 
Paris, p.1477. 
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